
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 25. oktober 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 72 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL). 

 

Spørgsmål nr. 72:  

”Ministeren bedes indhente en opgørelse af, hvor mange penge Region Sjælland i 

2016, 2017 og foreløbigt for 2018 har brugt på privathospitaler samt oplyse, om årsa-

gen til forbruget er et udslag af det udvidede frie sygehusvalg, fordi de regionale hos-

pitaler ikke kan leve op til ventetidsgarantier, eller der er andre årsager til forbru-

get?” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra Region Sjælland.  

Jeg vil på den baggrund besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget,  

og forventer at kunne gøre dette primo december 2018. 
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